

**MULTI-USE CROSSING OF THE O-TRAIN CORRIDOR NEAR HICKORY STREET: ENVIRONMENTAL ASSESSMENT STUDY**

**PASSERELLE POLYVALENTE DU CORRIDOR DE L'O-TRAIN PRÈS DE LA RUE HICKORY : ÉTUDE D'ÉVALUATION ENVIRONNEMENTALE**

**COMMITTEE RECOMMENDATIONS**

That Council:

1. Approve the Environmental Assessment Study's recommended plan for the multi-use (pedestrian and cycling) crossing of the O-Train corridor between Hickory Street and Adeline Street as described in this report; and
2. Direct staff to finalize the Project File for the Multi-use Crossing of the O Train Corridor near Hickory Street Environmental Assessment and post the Notice of Study Completion.

**RECOMMANDATIONS DU COMITÉ**

Que le Conseil municipal :

1. approuve le plan de passerelle polyvalente pour piétons et cyclistes du corridor de l'O-Train, entre les rues Hickory et Adeline, recommandé dans l'Étude d'évaluation environnementale, comme le décrit ce rapport; et
2. mandate le personnel de mettre la dernière main aux dossiers de l'évaluation environnementale portant sur la passerelle polyvalente du corridor de l'O-Train de la rue Hickory et publie l'avis d'achèvement de l'étude.

DOCUMENTATION / DOCUMENTATION

1. Transportation Planning Manager's report dated 15 November 2012 (ACS2012-PAI-PGM-0261)  
Rapport de la gestionnaire de la planification des transports, daté du 15 novembre 2012 (ACS2012-PAI-PGM-0261)

**BACKGROUND**

The **TRANSPORTATION COMMITTEE** met on **5 DECEMBER 2012** and submits the item contained in this report for the information and/or approval of Council at its next regular meeting.

**HISTORIQUE**

Le **COMITÉ DES TRANSPORTS** s'est réuni le **5 DÉCEMBRE 2012** et soumet l'article du présent rapport au Conseil municipal pour information et / ou approbation lors de sa prochaine réunion ordinaire.